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Zápis z 14. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Dolní Měcholupy 

konaného dne 22. 4. 2024 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Iveta Běhounková (TOP09), Michal Blažek (TOP09), Renáta Brožková (ODS), Jana 

Doláková (TOP09), Luděk Dostál (ODS), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimír Kuba (ODS), 

Richard Kužel (ODS), Libor Motlík (Pro), Jan Rajnoch (NO), Martin Svoboda (Pro), Vladimír Študent (Pro), 

Petr Vltavský (ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Barbora Dubská, Monika Slavíková (úřad) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 

Omluveni: Marek Dědik (NO) 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 14 z 15 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 14. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:30 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

Ihned po zahájení předal starosta slovo strážníkovi MP Martinovi Rudolfovi, který všem poděkoval za 

šestiletou spolupráci a informoval, že jako strážník od června končí. 
 

(audiozáznam 0:01:25; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni J. Doláková a L. Dostál. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Študent. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

ZVEŘEJNĚNÝ PROGRAM JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:03:21; stenozáznam str. 3) 

1. Závěrečný účet a účetní závěrka za rok 2023 

2. Smlouva o spolupráci s MS Měcholupská 

3. Smlouva o spolupráci – dvojdomy Pod Lesíkem 

4. Poskytnutí dotací z rozpočtu MČ 

5. Sazebník úhrad 

6. Areál Za Zastávkou 

7. Dostavba SK a KC 

8. Koncepce prevence kriminality 

9. Různé 
 

Starosta k programu uvedl, že byl V. Študentem a M. Svobodou zaslán návrh na zařazení nových bodů. 

V. Študent navrhl zařadit na program jednání body Vysokorychlostní trať – vytvoření pracovní skupiny 

a Vytvoření dostatečné kapacity parkovacích míst – sídliště Malý háj. M. Svoboda navrhl zařadit na program 

body Urychlení přípravy nové školy a Urychlení rozšíření staré školy.  
 

Diskuse (audiozáznam 0:06:25; stenozáznam str. 4): V. Kuba 
 

Jiný návrh na úpravu programu nebyl předložen a o zařazení bodů na program zasedání bylo hlasováno 

následovně: 
 

Hlasování o zařazení bodu Vysokorychlostní trať – vytvoření pracovní skupiny. 

Hlasováno: pro 12, proti 0, zdržel se 2. návrh byl přijat 
Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch, 

M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 

Zdržel se: I. Běhounková, L. Ježil 
 

Hlasování o zařazení bodu Vytvoření dostatečné kapacity parkovacích míst – sídliště Malý háj. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 3. návrh byl přijat 
Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch, 

M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: I. Běhounková, L. Ježil, P. Vltavský 
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Hlasování o zařazení bodu Urychlení přípravy nové školy. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 10. návrh nebyl přijat 
Pro: L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, J. Jindřich, L. Ježil, V. Kuba, 

R. Kužel, P. Vltavský 
 

Hlasování o zařazení bodu Urychlení rozšíření staré školy. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 10. návrh nebyl přijat 
Pro: L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, J. Jindřich, L. Ježil, V. Kuba, 

R. Kužel, P. Vltavský 
 

Nakonec bylo hlasováno o upraveném programu. Hlasováno bylo takto: 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. program byl schválen 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

SCHVÁLENÝ PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Závěrečný účet a účetní závěrka za rok 2023 

2. Smlouva o spolupráci s MS Měcholupská 

3. Smlouva o spolupráci – dvojdomy Pod Lesíkem 

4. Poskytnutí dotací z rozpočtu MČ 

5. Sazebník úhrad 

6. Areál Za Zastávkou 

7. Dostavba SK a KC 

8. Koncepce prevence kriminality 

9. Vytvoření dostatečné kapacity parkovacích míst – sídliště Malý háj 

10. Vysokorychlostní trať – vytvoření pracovní skupiny 

11. Různé 
 

1. Závěrečný účet a účetní závěrka za rok 2023 (audiozáznam 0:10:51; stenozáznam str. 5) 

Předseda finančního výboru informoval, že výbor návrh závěrečného účtu za rok 2023 projednal a bez výhrad 

ho doporučil Zastupitelstvu ke schválení. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo závěrečný účet a účetní závěrku za rok 2023 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření za rok 2023 bez výhrad. Zastupitelstvo schválilo výsledek hospodářské činnosti MČ za rok 2023. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 14/1  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

2. Smlouva o spolupráci s MS Měcholupská (audiozáznam 0:13:05; stenozáznam str. 6) 

Starosta na úvod požádal přítomné zástupce investora o krátké představení záměru. Jedná se o soubor řadových 

rodinných domů a bytového domu mezi ulicemi Kutnohorská a Ke Slatinám. 

Diskuse (audiozáznam 0:13:38; stenozáznam str. 7): V. Študent, p. Švyhnos, p. Petrofka, J. Jindřich 
 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o spolupráci s MS Měcholupská, s.r.o. související se záměrem investora na 

výstavbu obytného souboru řadových rodinných domů a bytového domu. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 14/2  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

3. Smlouva o spolupráci – dvojdomy Pod Lesíkem (audiozáznam 0:21:43; stenozáznam str. 8) 
Starosta informoval, že se jedná o obdobnou smlouvu jako v předchozím bodě. Informoval, že vyjednávání o 

podobě studie bylo náročnější než v předchozím případě, ale nakonec došlo k domluvě a úpravě projektu, aby 

mohl být záměr projednán a odsouhlasen na VÚR a připravena Plánovací smlouva ke schválení. Jedná se o tři 

rodinné dvojdomy na pozemku v ulici Pod Lesíkem, které podlažností odpovídají lokalitě. S ohledem na to, že 

se jedná o stabilizované území, kde není přesně stanovena zastavitelnost pozemku, bylo výborem 

připuštěno hustší zastavění pozemku. 

Diskuse (audiozáznam 0:25:13; stenozáznam str. 9): L. Dostál, M. Svoboda, V. Študent, J. Jindřich 
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Zastupitelstvo hlasovalo o Smlouvě o spolupráci s investory stavebního záměru na výstavbu tří rodinných 

dvojdomů na pozemku parc. č. 70/1 a 739 v k.ú. Dolní Měcholupy. 

Hlasováno: pro 6, proti 2, zdržel se 6. usnesení nebylo přijato 

Pro: M. Blažek, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, P. Vltavský 

Proti: L. Dostál, J. Rajnoch 

Zdržel se: I. Běhounková, R. Brožková, J. Doláková, L. Motlík, M. Svoboda, V. Študent 
 

4. Poskytnutí dotací z rozpočtu MČ (audiozáznam 0:28:44; stenozáznam str. 10) 
Předseda Komise pro udělování dotací informoval, že komise všechny žádosti projednala, tři žádosti byly bez 

výhrad schváleny, jedna byla z důvodu žádosti o částku převyšující limit stanovený Pravidly pro udělování 

dotací snížena o 70 000 Kč. 

Diskuse (audiozáznam 0:29:36; stenozáznam str. 10): L. Motlík 
 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí dotace Klubu seniorů Dolní Měcholupy ve výši 300 000 Kč, SH ČMS – 

Sboru dobrovolných hasičů Praha-Dolní Měcholupy ve výši 275 000 Kč a 120 000 Kč a Sportovnímu klubu 

Dolní Měcholupy ve výši 600 000 Kč. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 14/3  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

5. Sazebník úhrad (audiozáznam 0:32:59; stenozáznam str. 11) 
Jedná se o Sazebník úhrad za poskytování informací dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 

k informacím. Sazebník je předložen ke schválení z důvodu neaktuálnosti stávajících cen a je koncipován 

zhruba ve středu cen z ceníků úhrad za poskytování informací jiných obcí. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo sazebník úhrad za poskytování informací v návaznosti na ustanovení § 5 odst. 1 

písm. e) zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 14/4  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

6. Areál Za Zastávkou (audiozáznam 0:34:54; stenozáznam str. 12) 
Starosta informoval o vývoji kauzy Areálu Za Zastávkou. Zastupitelům byla předložena komunikace 

s Magistrátem hlavního města Prahy, který MČ upozornil, že uzavřená smlouva se společností Sbeko, s.r.o. je 

dle jeho názoru neplatná. Na základě toho bylo na jednáních s firmou Sbeko, s.r.o. domluveno uzavření 

Dohody o narovnání, která je nyní připravena k doplnění částek firmou. Zároveň je připravováno uzavření 

krátkodobé smlouvy na 6 měsíců. Na vyvěšený záměr na 6 měsíců se přihlásily 3 firmy, Rada sestavila komisi, 

která nabídky projedná a doporučí firmu, se kterou má být krátkodobá smlouva uzavřena. Znalec nadále pracuje 

na vyjednávání o ceně. Dále byla MČ upozorněna na nevyhovující stav střechy na jednom z objektů, jejíž 

oprava bude stát MČ nemalé náklady. Vznikla obava, že o svěřené objekty nebylo řádně pečováno a z toho 

důvodu je MČ povinna uplatnit náhradu škody a byla podána žaloba na firmu Mahrla, s.r.o. o náhradu škody. 

Diskuse (audiozáznam 0:39:56; stenozáznam str. 12): M. Svoboda, J. Jindřich, V. Kuba, V. Študent, P. 

Vltavský; veřejnost – Hricišin, Čadilová 
 

Protože příspěvek do diskuse M. Svobody překročil jednacím řádem stanovených 5 minut na příspěvek do 

diskuse, bylo bez rozpravy hlasováno o udělení dalších 5 minut pro M. Svobodu. 

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. návrh byl přijat 
Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

V průběhu rozpravy předložil M. Svoboda protinávrh usnesení ve znění: 

I. BERE NA VĚDOMÍ 

- že MČ nemá platnou smlouvu na pronájem či propachtování areálu 

- že MČ přichází o značné příjmy 

- právní rozbor Magistrátu o neplatnosti pachtovní smlouvy s Sbeko 

- výzvu Magistrátu aby MČ zjednala nápravu nezákonného stavu zrušením usnesení rady č. 28/1/23 

- upozornění Magistrátu že v opačném případu podá návrh na zrušení usnesení soudem 

- že Rada selhala v naplnění usnesení zastupitelstva z 27/11/2023 a 2/1/2024 
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- komunikaci městské části s Magistrátem hlavního města Prahy 

- informaci o jednání městské části s firmou SBEKO s.r.o. ve věci Dohody o narovnání 

II. RUŠÍ 

- rozhodnutí Rady číslo 28/1/23 ze dne 23. 10. 2023 – rozhodnutí o výběru pachtýře Sbeko 

- rozhodnutí Rady číslo 35/5/24 ze dne 22. 1. 2024 – o oprávněné osobě firmě Sbeko 

- rozhodnutí Rady číslo 38/5/24 ze dne 12. 2. 2024 – souhlas s uzavíráním smluv na dobu neurčitou 

III. UKLÁDÁ RADĚ 

- zajistit v nejkratší době efektivní provozování areálu na dobu 6 měsíců vypsání záměru na propachtování 

areálu na dobu 6 měsíců bez omezení na pachtýře Sbeko a výběr pachtýře 

- nejpozději na příštím zastupitelstvu předložit návrh podmínek otevřeného výběrového řízení dle zákona ve 

smyslu usnesení 10/3 z 27/11/2023  

- neprodleně seznámit zastupitele s aktuálním stavem vyjednávání s Mahrla s.r.o. a se znaleckým oceněním 

areálu dle MČ a dle Mahrla s.r.o. 

- pokračovat v jednáních s Mahrla s cílem převzít stavby zrealizované Mahrla a tím umožnit efektivní 

využívání areálu 
 

Po předložení protinávrhu usnesení M. Svobody vyhlásil starosta v 18:40 přestávku na poradu koaličního 

klubu. Po přestávce předložil starosta protinávrh usnesení, o kterém bylo hlasováno, ve znění: 

I. BERE NA VĚDOMÍ 

- komunikaci městské části s Magistrátem hlavního města Prahy 

- informaci o jednání městské části s firmou SBEKO s.r.o. ve věci Dohody o narovnání 

II. UKLÁDÁ RADĚ 

- revokovat usnesení 28/1/23 z 23. 10. 2023 na příští Radě, nejpozději do 30. 4. 2024 

- uzavřít Dohodu o narovnání na příští Radě nejpozději do 30. 4. 2024 

- zveřejnit výsledky doporučení výběrové komise na šestiměsíční pacht 

- zajistit dohled nad všemi pracemi v areálu, zejména na majetku MČ 

- zajistit, aby Dohoda o narovnání obsahovala konkrétní finanční vyrovnání s firmou SBEKO s.r.o. 
 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 4. UZ 14/5  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

P. Vltavský 

Zdržel se: L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent 
 

Po hlasování o bodu 6 se omluvil V. Kuba a ze zasedání odešel. 
 

7. Dostavba SK a KC (audiozáznam 1:12:08; stenozáznam str. 20) 
Předkladatel M. Svoboda informoval o pochybeních, která dle jeho názoru při dostavbě SK a KC vznikla 

a které nebyly odstraněny. 

Diskuse (audiozáznam 1:20:27; stenozáznam str. 21): J. Jindřich, J. Doláková, M. Kembitzký, J. Rajnoch; 

veřejnost – Hricišin 
 

Zastupitelstvo hlasovalo o uložení Radě MČ uplatnit penále vůči dodavateli stavby za pozdní dokončení stavby 

a provést řádné ocenění víceprací v souladu se smlouvou a uplatnit způsobenou škodu. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 9. usnesení nebylo přijato 

Pro: L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent 

Zdržel se: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, R. Kužel, 

P. Vltavský 
 

8. Koncepce prevence kriminality (audiozáznam 1:45:47; stenozáznam str. 27) 
P. Vltavský informoval, že pracovní skupina pro bezpečnost při sestavování Koncepce vycházela z ankety o 

bezpečnosti v Dolních Měcholupech, kterou MČ zveřejnila na svých www stránkách, sociálních sítích a 

v aplikaci Munipolis. Koncepce popisuje současný stav, problémy a návrhy řešení a možnosti realizací i do 

dalších volebních období. 

Diskuse (audiozáznam 1:46:51; stenozáznam str. 27): J. Doláková, M. Svoboda 
 

Zastupitelstvo schválilo Koncepci prevence kriminality městské části Praha-Dolní Měcholupy pro období 2024 

– 2026. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 14/6  schváleno 
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Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, R. Kužel, L. Motlík, 

J. Rajnoch, M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

9. Vytvoření dostatečné kapacity parkovacích míst – sídliště Malý háj (audiozáznam 1:51:11; 

stenozáznam str. 28) 
Předkladatel V. Študent uvedl, že jeho bod se týká především stavu parkování v Malém háji, kde zejména 

v odpoledních a večerních hodinách není kde zaparkovat. Navrhuje zesílit tlak starosty a zastupitelstva na 

zvýšení požadavků na developera na zajištění parkovacích stání při nové výstavbě domů. 

Diskuse (audiozáznam 1:56:37; stenozáznam str. 29): L. Dostál, J. Doláková, V. Študent, J. Jindřich, 

M. Svoboda, I. Běhounková; veřejnost – Čadilová, Hricišin 
 

Po rozpravě dal M. Svoboda protinávrh usnesení, a to úpravou navrženého usnesení ve smyslu vytvoření 

pracovní skupiny pro zajištění bezpečného průjezdu složek IZS v Malém háji. K tomu P. Vltavský doplnil, že 

vytváření nové skupiny je nadbytečné, jelikož již existuje pracovní skupina pro bezpečnost. Na základě této 

informace byl protinávrh usnesení upraven ve smyslu pověření stávající pracovní skupiny přípravou návrhu na 

zvýšení bezpečnosti dopravy v Malém háji. 
 

Zastupitelstvo hlasovalo o upraveném protinávrhu usnesení ve smyslu pověření pracovní skupiny pro 

bezpečnost přípravou návrhu pro zvýšení bezpečnosti dopravy v lokalitě Malý háj následovně. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 2. UZ 14/7  schváleno 

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch, M. Svoboda, 

V. Študent, P. Vltavský 

Zdržel se: I. Běhounková, J. Jindřich 
 

10. Vysokorychlostní trať – vytvoření pracovní skupiny (audiozáznam 2:22:28; stenozáznam str. 35) 
V. Študent uvedl, že je potřeba se tomuto tématu intenzivně věnovat, aby došlo k zamezení záměru 

vysokorychlostní trati v podobě, ve které je navrhován Správou železnic. Informoval, že na březnovém jednání 

výboru pro územní rozvoj MHMP byla schválena změna územního plánu k tomuto záměru. Navrhuje vytvořit 

pracovní skupinu pro téma vysokorychlostní trati, aby se podařilo lépe postupovat ke stanovení a podpoře 

argumentů pro podzemní variantu vedení VRT. 

Diskuse (audiozáznam 2:27:31; stenozáznam str. 37): L. Dostál, I. Běhounková, M. Svoboda, J. Jindřich, 

V. Študent, M. Kembitzký; veřejnost – Hricišin 
 

V průběhu rozpravy se omluvil J. Rajnoch a ze zasedání odešel. 
 

Po diskusi dal starosta protinávrh usnesení pověřit starostu přípravou místního referenda za podzemní variantu 

vedení VRT, jak bylo navrženo v příspěvku do diskuse panem Hricišinem. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o aktuálním vývoji příprav vysokorychlostní trati vedoucí územím 

MČ Dolní Měcholupy a pověřilo starostu přípravou místního referenda za podzemní variantu. 

Hlasováno: pro 12, proti 0, zdržel se 0. UZ 14/8  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, R. Kužel, L. Motlík, 

M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský 
 

11. Různé 
➢ M. Svoboda (audiozáznam 2:48:45; stenozáznam str. 41) – otázka na výstavbu nové školy 

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 2:57:50; stenozáznam str. 43) – otázka na rozšíření stávající školy 

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda, veřejnost – Hricišin 

❖ p. Čadilová (audiozáznam 3:12:47; stenozáznam str. 46) – dotaz na schválenou smlouvu s MS Měcholupská 

Diskuse: J. Jindřich, p. Čadilová 

➢ V. Študent (audiozáznam 3:19:08; stenozáznam str. 49) – dotaz k možnosti komentované prohlídky pro 

zastupitele obce Dolní Břežany se zástupcem firmy 4ct, která žádá o změnu ÚP v Dolních Měcholupech; 

dotaz na agility hřiště 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent 

➢ I. Běhounková (audiozáznam 3:24:43; stenozáznam str. 50) – příspěvek k lékařské péči v DM 

Diskuse: J. Jindřich, I. Běhounková, J. Doláková 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 3:28:22; stenozáznam str. 51) – dotaz na studii návsi 

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda 

➢ J. Doláková (audiozáznam 3:30:45; stenozáznam str. 52) – informace o zápisech do MŠ a ZŠ 
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➢ J. Doláková (audiozáznam 3:32:42; stenozáznam str. 52) – příspěvek k problematice životního prostředí, 

informace o stavbě chodníku a zjednosměrnění ulic 

➢ J. Jindřich (audiozáznam 3:33:43; stenozáznam str. 52) – informace o vypsání územního a stavebního řízení 

na cyklostezku do Uhříněvsi 

 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 21:32 hodin. 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 14/1-8 

ze dne 22. 4. 2024, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

 

 

Zapsala: B. Dubská 
 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

.........................................…... 

Bc. Jana Doláková 

 

 

 

 

.........................................…... 

Ing. Luděk Dostál

.........................................…... 

Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

MČ Praha-Dolní Měcholupy 

 


